



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papiasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 11, 2020

Dear WCS Community,

If you are like me, you might be a little surprised at how fast the coronavirus situation has developed in our state, prompting many different reactions from all kinds of agencies, institutions, and schools as well as a message from Governor Gretchen Whitmer.

As follow-up to our previous information, the WCS Crisis Response Team remains committed to the health and welfare of our students, staff, and community, and we share your concerns about maintaining a healthy school environment.

As a result, we are doing the following:

1. We are processing the Governor's recommendations and the impact they may have on public schools.
2. Given there are still no known cases in Macomb County, we continue to follow the guidelines from the Center for Disease Control (CDC) and the Macomb County Health Department that show we are currently in the "Planning and Preparedness Phase." Visit cdc.gov or michigan.gov/coronavirus for more information.
3. We have established a new Macomb County School Guidance Group whose members include county superintendents, leadership of the Macomb County Health Department, and the Macomb Intermediate School District.
4. We are in close contact with the Macomb County Emergency Operations Center and the Macomb County Executive's Office.

In addition, given how fast things are changing, parent-teacher conferences are cancelled tomorrow, Thursday, March 12, 2020, as we will use the half-day to thoroughly clean our facilities.

If you have any questions, feel to contact one of our WCS Nurses Julia Lechtenberg at 586-698-4621 or Ann Clark at 586-698-4533. Most important, please know that we are closely monitoring the situation district-wide and implementing the recommended best practices from health officials. I will keep you updated as relevant information becomes available.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

عزيزي المجتمع، WCS

إذا كنت مثلي، قد تكون مندهشا قليلا في مدى سرعة وضع الفيروس التاجي قد تطورت في ولايتنا، مما أدى إلى العديد من ردود الفعل المختلفة من جميع أنواع الوكالات والمؤسسات والمدارس، فضلا عن رسالة من الحاكم غريتشن ويتمر.

وكمتابعة لمعلوماتنا السابقة، يظل فريق الاستجابة للأزمات في WCS ملتزمًا بصحة ورفاهية طلابنا وموظفينا ومجتمعنا، ونحن نشاركك مخاوفك بشأن الحفاظ على بيئة مدرسية صحية.

ونتيجة لذلك، نقوم بما يلي:

1. ونحن نعالج توصيات الحاكم وما قد يترتب عليها من أثر على المدارس العامة.
2. وبالنظر إلى عدم وجود حالات معروفة حتى الآن في مقاطعة ماكومب، فإننا نواصل اتباع المبادئ التوجيهية من مركز مكافحة الأمراض (CDC) وإدارة الصحة في مقاطعة ماكومب التي تظهر أننا حاليا في "مرحلة التخطيط والتأهب". قم بزيارة cdc.gov أو michigan.gov/coronavirus لمزيد من المعلومات.
3. لقد أنشأنا مجموعة جديدة لتوجيه مدرسة مقاطعة ماكومب التي تضم في أعضائها المشرفين على المقاطعة، وقيادة إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب، ومنطقة المدارس المتوسطة في ماكومب.
4. نحن على اتصال وثيق مع مركز عمليات الطوارئ في مقاطعة ماكومب ومكتب المدير التنفيذي لمقاطعة ماكومب.

بالإضافة إلى ذلك، نظراً لمدى سرعة تغير الأمور، يتم إلغاء مؤتمرات الآباء والمعلمين غداً الخميس 12 مارس 2020، حيث سنستخدم نصف اليوم لتنظيف مراقفنا تماماً.

إذا كان لديك أي أسئلة، يشعر للاتصال واحدة من الممرضات لدينا WCS جوليا Lechtenberg في 4621-698-586 أو أن كلارك في 4533-698-586. والأهم من ذلك، يرجى معرفة أننا نراقب عن كثب الحالة على نطاق المنطقة وننفذ أفضل الممارسات الموصى بها من المسؤولين الصحيين. وسوف تبقى لكم تحديث المعلومات ذات الصلة تصبح متاحة.

Sincerely،

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف